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Protokół  

z obrad zwyczajnej XXXVII sesji Rady Miejskiej w dnia 30 sierpnia 2017  
 

 Otwarcie sesji. 

Obrady rozpoczęto w dniu  zwołania sesji 30 sierpnia 2017 r. o godz. 09:30, a zakończono 
o godz. 12:55 tego samego dnia. Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej 
Piotr Obłoza. Stwierdził kworum. W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. Obecni: 

1. Krzysztof Cieślak 
2. Agnieszka Czajkowska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Anna Kostyrka 
6. Anna Krasuska 
7. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
8. Hanna Krzyżewska 
9. Jacek Łuczak 
10. Artur Maicki  
11. Adam Marciniak  
12. Michał Mierzwa 
13. Andrzej Mizerski 
14. Jerzy Mościcki 
15. Zbigniew Mucha 
16. Piotr Obłoza 
17. Michał Rosa 
18. Antoni Rosłon 
19. Robert Widz 
20. Józef Wierzchowski 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

Na początku sesji Rady Miejskiej, odbyło się uroczyste wręczenie dyplomów  uczniom 
piaseczyńskich gimnazjów, w związku z przyznanymi stypendiami Burmistrza Miasta 
i Gminy Piaseczno za rok szkolny 2016/2017. Dyplomy wręczyli Burmistrz  Zdzisław Lis, Z-
ca Burmistrza Hanna Kułakowska –Michalak, Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza. 
Stypendyści osiągnęli bardzo dobre wyniki w nauce oraz zajęli pierwsze miejsca lub 
wyróżnili się w konkursach na szczeblu wojewódzkim. Wyróżnieni zostali: 
 troje uczniów Gimnazjum nr 1   
 troje uczniów Gimnazjum nr 2 
 jeden uczeń z Zespół Szkół Publicznych w Złotokłosie; 
 dwoje uczniów Zespół Szkół Publicznych w Zalesiu Górnym 
 
Następnie przystąpiono do ustalania porządku obrad.  
Burmistrz Zdzisław Lis zgłosił wycofanie dwóch uchwał: 
 pkt 22. W sprawie zmiany uchwały nr 920/XXXII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 

dnia 22 marca 2017 r. w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta Piaseczno 
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konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie jako części 
budżetu Gminy Piaseczno na rok 2018. 

 pkt 42 W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ozn. nr ewid. 52/40, położonej w Józefosławiu ul. Księżycowa.  
 

Burmistrz Zdzisław Lis zgłosił wprowadzenie uchwał: 
 
1) uzupełnienie porządku obrad: W sprawie zmiany uchwały nr 934/XXXIII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 kwietnia 2017r. w sprawie nieodpłatnego przekazania na 
rzecz Gminy Piaseczno: nieruchomości gruntowej położonej w Piasecznie w obrębie 28 
oraz nieruchomości lokalowych i drogowych położonych w obrębach: Pęchery-Łbiska PGR, 
Głosków PGR, Wólka Pracka, Wólka Pęcherska, Runów oraz w Piasecznie obrębie 28. 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad projektu „W sprawie zmiany uchwały nr 
934/XXXIII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 kwietnia 2017r. w sprawie 
nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Piaseczno: nieruchomości gruntowej położonej 
w Piasecznie w obrębie 28 oraz nieruchomości lokalowych i drogowych położonych w 
obrębach: Pęchery-Łbiska PGR, Głosków PGR, Wólka Pracka, Wólka Pęcherska, Runów 
oraz w Piasecznie obrębie 28”.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: 2 
Wyniki imienne:  
ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki , Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
BRAK GŁOSU (2) Dorota Kłos, Jacek Łuczak 
wprowadzono do porz ądku obrad w pkt 9.47  
 
2) Uzupełnienie porządku obrad: W sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Głosowanie w sprawie uzupełnienia porządku obrad projektu „W sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego”.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak , Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki , Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
BRAK GŁOSU (2) Dorota Kłos, Jacek Łuczak 
wprowadzono do porz ądku obrad w pkt 9.13  
 
3) Uzupełnienie porządku obrad: W sprawie zmiany uchwały budżetowej ( dot. zwiększenia 
wydatków budżetu o kwotę 300.000,-zł na wniosek wydziału IT, z przeznaczeniem na 
rozbudowę drogi nr 2866W) 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad projektu „W sprawie zmiany uchwały 
budżetowej ( dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 300.000,-zł na wniosek wydziału 
IT, z przeznaczeniem na rozbudowę drogi nr 2866W)”.  
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Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam 
Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki , Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
BRAK GŁOSU (1) Jacek Łuczak 
wprowadzono do porz ądku obrad w pkt 9.14  
 
4) Uzupełnienie porządku obrad: W sprawie zmiany uchwały budżetowej ( dot. zwiększenia 
wydatków o kwotę 10.000,-zł na Monitoring Parku w Józefosławiu na wniosek wydziału 
SM). 
Głosowano w sprawie:  
Uzupełnienia porządku obrad o projekt „W sprawie zmiany uchwały budżetowej ( dot. 
zwiększenia wydatków o kwotę 10.000,-zł na Monitoring Parku w Józefosławiu na wniosek 
wydziału SM)”. 
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 2, BRAK GŁOSU: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Artur Maicki , Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Cieślak 
wprowadzono do porz ądku obrad w pkt 9.15  
 
5) Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad projektu „W sprawie zmiany uchwały 
budżetowej (dot. zwiększenia dochodów na rok 2017 o kwotę 70.000,-zł )”. 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia 
dochodów na rok 2017 o kwotę 70.000,-zł ).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 2, BRAK GŁOSU: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (2) Artur Maicki , Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (1) Jerzy Mościcki 
wprowadzono do porz ądku obrad w pkt 9.16  
 
2. Przyjęcie protokółu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokółu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
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Wyniki głosowania  
ZA: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, PRZECIW: 0, NIEOBECNI: 2, BRAK GŁOSU: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Rosa, Antoni Rosłon 
NIEOBECNI (2) Artur Maicki , Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności za okres 
między sesjami. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres 5.07 - 30.08.17r.  
1) remont pomieszczeń biurowych rady miejskiej; 
2) dnia 15.07.17 r. udział w obchodach Powiatowego Święta Policji na błoniach przed 

Urzędem Gminy Lesznowola; 
3) dnia 29.07.17 r. udział w spotkaniu z Delegacją za Chin z partnerskiego miasta 

Huanggang; 
4) dnia 01.08.17 r. udział Prezydium Rady Miejskiej w Obchodach 73 rocznicy Wybuchu 

Powstania Warszawskiego – uroczystości przy kwaterze wojennej 1939 – 1945  na 
Cmentarzu parafialnym; 

5) dnia 15.08.2017 r. udział w obchodach Święta Wojska Polskiego – pl. Piłsudskiego 
w Piasecznie; 

6) 20.08.2017 r. udział w obchodach 73 Rocznicy Walki Kampanii Leśnej  im. Porucznika 
„Szarego” Narodowych Sił Zbrojnych na Zimnych Dołach Zalesie Górne; 

7) dnia 22.08.17 r. przedstawienie Budżetu Obywatelskiego; 
8) udział Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Magdaleny Woźniak we wtorkowych 

obradach kierownictwach Gminy; 
9) Bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem i Kierownictwem Urzędu 

oraz spotkania i konsultacje z mieszkańcami. 
 
4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że sprawozdanie z działalności Burmistrza jest 
dostępne na stronie internetowej BIP Gminy Piaseczno. Dokumenty „Sprawozdanie z pracy 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno za okres od dnia 5.07.17r. do dnia   30.08.17r.” 
oraz „Sprawozdanie z wykonania Uchwał Rady Miejskiej w Piasecznie za okres 
sprawozdawczy”, stanowią załączniki do protokołu. 

5. Zgłaszanie wniosków i interpelacji. 
5.1) Radny Zbigniew Mucha w imieniu mieszkańców  
1) prosił o wyjaśnienie przyczyn powstania przez wiele tygodni nieprzyjemnego zapachu 

odczuwalnego przez mieszkańców w rejonie ulic Chyliczkowskiej, Młynarskiej, Prusa, 
Żeromskiego i Staszica. Prawdopodobne źródło to PSZOK przy ul. Technicznej; 

2) wnioskował o egzekwowanie przez SM zakazu dokarmiania dzikiego ptactwa co 
spowodowało nienaturalny wzrost populacji gołębi miejskich; 
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3) Radny wnioskował o ustawienie Ławeczki Stefana Kisielewskiego na skwerze  jego 
imienia. 

5.2) Radny Jacek Łuczak wnioskował w imieniu mieszkańców: 
- o przesunięcie środków finansowych w budżecie gminy na kompleksowe wykonanie 
projektu drogi KDL w Jazgarzewie oraz projekt i realizację oświetlenia parkingu przy ZSP 
w Jazgarzewie oraz placu zabaw; 
- o przesunięcie środków finansowych w budżecie gminy z zadania modernizacja 
oświetlenia ulicznego w ul. Górnej w Jazgarzewie na  ”wykonanie projektu i realizacja 
uzupełnienia oświetlenia ulicznego w ul Szkolnej w Jazgarzewie”; 
- o podjęcie rozmów z dyrekcją MZDW w zakresie przebudowy drogi 722 oraz ujęcie 
w budżecie na rok 2018 środków finansowych na wykonanie projektów 
 
5.3) Radny Krzysztof Cieślak w imieniu mieszkańców wnioskował: 
- o przyspieszenie działań w zakresie wyznaczenia nowych punktów selektywnego odbioru 
odpadów w związku z bezpośrednim oddziaływaniem PSZOK-u jak również miejskiej 
oczyszczalni, DK 79 i strefy nalotów; 
- o naprawę zapadających się studzienek na ulicy Julianowskiej 
- interpelację w sprawie wypłaty odszkodowania poszkodowanemu w przypadku zderzenia 
z dzikiem na drodze gminnej na której brak oznakowania uwaga dzika zwierzyna.  

5.4) Radna Ewelina Wójcik w imieniu mieszkańców złożyła wnioski cyt.: 
1) Zwracam się z prośbą o sprawdzenie możliwości otrzymania dofinansowania ze 

środków UE (środki Europejskiego Funduszu Społecznego) w ramach projektu 
polegającemu na zatrudnieniu niani dla dzieci do lat 3.Program taki jest obecnie 
realizowany w Częstochowie i Sosnowcu, wspiera rodziców w powrocie do pracy. 
Przykładowo w Sosnowcu w ramach projektu  "Mogę wszystko-projekt godzenia ról 
społecznych  z zawodowymi" rodzice otrzymują  do 1500zl do zatrudnienia niani. Miasto 
zapewnia refundację  kosztów zatrudnienia niani do 1500zl przez 12 miesięcy przy 
podpisaniu z nianią umowy na pełen etat, koszty jakie ponoszą rodzice to około 500zl. Z 
kolei Częstochowa w ramach projektu "Aktywni rodzice -szczęśliwe dzieci"  w 2016r. 
pozyskała 2mln 150tys.zł z funduszy unijnych. 

2) Zwracam się z prośbą o ponowne sprawdzenie możliwości wydzierżawienia/wykupu 
terenu pod parking dla Szkoły Podstawowej nr 1 przy ul. Świętojańskiej. Proszę 
o rozpatrzenie poniższych nieruchomości: 
-działka na rogu ul. Świętojańskiej i ul. Krótkiej 
-działka przy ul. Jerozolimskiej (sąsiadująca z budynkiem komunalnym) 
-działka na ul. Krótkiej róg ul. Topolowej (na przeciwko byłej piekarni) 

3) Zwracam się  z ponowną  prośbą o przywrócenie ruchu 2-kierunkowego na 
ul. Świętojańskiej. Obecnie w związku z aktualną organizacją  ruchu na 
ul. Świętojańskiej mieszkańcy zauważają wzmożony ruch na sąsiadującej ul. Rejtana. 
Ulica ta nie ma chodnika, zawracające samochody z ul. Świętojańskiej stanowią 
zagrożenie dla pieszych. W odpowiedzi na poprzedni wniosek otrzymałam odpowiedź, 
że przywrócenie poprzedniej organizacji ruchu na ul. Świętojańskiej jest uzależnione od 
otwarcia ruchu na wiadukcie na Alei Kalin, nie mniej jednak otwarcie wiaduktu ciągle się 
przesuwa. Proszę zatem o przywrócenie poprzedniej organizacji ruchu niezależnie od 
otwarcia ruchu  na wiadukcie na Alei Kalin. 

5.5) Radny Michał Rosa  wnioskował: 
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1) W nawiązaniu do zadania ogłoszonego w ramach Budżetu Obywatelskiego pt. 
„Bezpieczna ulica” zwracał się z wnioskiem o wskazanie, jakie rozwiązania 
komunikacyjne zostaną wdrożone w przypadku wygrania wskazanego wcześniej 
zadania. Od której strony zostanie ustanowiony zakaz wjazdu (od ul. Redutowej czy od 
ul. Zagłoby?) Jakim innym ciągiem komunikacyjnym zostanie poprowadzony ruch 
w przypadku ustalenia, iż Al. Lipowa, na wskazanym w projekcie odcinku, będzie ulicą 
jedną kierunkową? 

2) W nawiązaniu do zadania dopuszczonego przez Urząd pod głosowanie w ramach 
Budżetu Obywatelskiego pt. „Nowe ławki i kosze uliczne na terenie Zalesia Dolnego 
oraz Gołkowa-Letnisko” wnioskował o wskazanie: 
- w jakich miejscach (ulicach), w przypadku wygrania wskazanego wcześniej zadania, 
zostaną ustawione ławki i kosze na śmieci; 
- pytał o powód nie przyjęcia wcześniejszego wniosku, o ustawienie koszy przy drogach 
na terenie Gołkowa Letnisko i Zalesinka, obecnie dopuszcza się to zadanie w ramach 
budżetu obywatelskiego; 

3)  W nawiązaniu do pisma IT.0003.57.2017.EB z dnia 18 lipca 2017 r. oraz całej 
korespondencji mieszkańców ul. Księga Marka Radny przedstawił wyjaśnienie dot. 
krawężników, które nie zostały zniszczone w obrębie skrzyżowania ul. Księdza Marka z 
ul. Sułkowskiego (od strony ul. Głównej) lecz w odległości 3-4 metrów od tego 
skrzyżowania.  

4)  Radny wnosił o ustawienie co najmniej jednego nowego kosza na śmieci wzdłuż nowo 
     wybudowanej ul. Północnej w Piasecznie/Kamionce. 
5). W nawiązaniu do planowanego uruchomienia systemu płatnego parkowania zwracam 
     się z wnioskiem o wprowadzenie możliwości uiszczenia opłat za parkowanie za 
    pośrednictwem aplikacji mobilnych tj. np. mobiParking. 

 5.6) Radny Andrzej Mizerski w imieniu Mieszkańców wnioskował o naprawę wyrw na ul. 
Kajki. W związku z planowaną budową spowalniaczy na kolejnych ulicach wnioskował o ich 
umieszczanie na pasach drogowych naprzemiennie.  
 
5.7) Radna Anna Krasuska zwróciła się w imieniu mieszkańców z prośbą  cyt.” 
„o uzupełnienie oświetlenia na ul. Macierzanki w Kamionce (4 latarnie) oraz ul. Jesionowej 
w Bobrowcu (1-2 latarnie). Mieszkańcy ul. Macierzanki od ponad roku składają wnioski 
w tym temacie. Ze względu na bezpieczeństwo chociażby dzieci , warto ten problem 
rozwiązać jak najszybciej. W godzinach wieczornych jest tam kompletnie ciemno.” 
 
Pełna treść wniosków interpelacji Radnych Rady Miejskiej jest dostępna na stronie BIP 

 6. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
- Nie zgłoszono wniosków. 
 
7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 

- Burmistrz Zdzisław Lis udzielił krótkich odpowiedzi: 

Na interpelacje Radnego Zbigniewa Muchy, poparł pomysł budowy Ławeczki 
Kisielewskiego. Następnie zwrócił się z prośbą do Radnych o wskazanie gdzie gmina może 
wybudować nowy PSZOK. Dotychczas przedłożone propozycje lokalizacji zostały 
oprotestowane przez mieszkańców najbliżej mieszkających. Należy wskazać miejsce, które 
nie wzbudza sprzeciwu. Jedynie działka gminna przy ul. Mazurskiej, którą gmina wniesie 
aportem do Spółki PUK może być zagospodarowana na ten cel. Nieprzyjemny zapach 
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z PSZOK-u to efekt braku możliwości wywozu przez spółkę odpadów zielonych do utylizacji. 
Ustawodawcy nie przewidzieli w swoich planach tak dużej masy zielonej do utylizacji. 
ograniczono wydanie decyzji na ich odbiór i utylizację dla zbyt małej ilości firm.  

Odpowiadając na interpelacje Radnego Jacka Łuczaka odnośnie remontu drogi 722, 
Burmistrz Z. Lis poinformował. Obecnie Gmina wystąpiła o zmianę kategorii niektórych 
odcinków  dróg wojewódzkich i powiatowych na terenie gm. Piaseczno. Droga 722 na 
odcinku od IV Pułku Ułanów do 17 stycznia ma zmienić kategorię z drogi powiatowej na 
drogę gminną . Oczekujemy na sfinalizowanie porozumienia.  

Na interpelację radnego Michała Rosy w nawiązaniu do zadania ogłoszonego w ramach 
Budżetu Obywatelskiego pt. „Bezpieczna ulica” oraz propozycji zmiany Al. Lipowej na ulicę 
jednokierunkową, poinformował że obecnie sprawa jest procedowana, wiele osób nie 
wyraża pozytywnej opinii na zmianę al. Lipowej na drogę jednokierunkową. 

Na pozostałe wnioski Radni otrzymają odpowiedzi na piśmie. 

8. Sprawozdanie Skarbnika na temat bieżącej sytuacji finansowej Gminy. 

Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła sprawozdanie.  

8.1 Podatek dochodowy od osób fizycznych – udziały w PIT w zł.: 

wykonanie 2016  plan 2017 
czerwiec  10  291 912,-   11 752 538,-   
lipiec   12 151 922,-   13 538 811,-   
narastająco I-VII      84 040 338,-                      90 542 348,-   
procentowo   53,02%   54,4%        
wykonanie w roku 2016 158 515 490,-  
plan w roku 2017  166 400 000,-        
• Stan gotówki na koncie ROR = 12 mln. zł.;  
 lokaty: łącznie na kwotę 72 mln. zł.  
• Plan w zł.: 
 dochody ogółem  428 320 363,-     
 dochody bieżące 412 372 953,-     
 dochody majątkowe   15 947 410,-     
 wydatki ogółem  487 625 634,-     
 wydatki bieżące  382 869 234,-     
 wydatki majątkowe 104 756 400,-    
Sytuacja finansowa Gminy  pozytywna.  

8.2 Realizację dochodów i wydatków - Program Rodzina 500+   

Plan = 49 088 000,- zł. Wykonanie do dnia 28.08.2017 r. = 37 286 000,-zł. 

Nie zgłoszono pytań do Skarbnika. 

9. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu partnerskiego pn.: 
„Kreatywny uczeń – innowacyjna szkoła”. 
- Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych Beata Marzęcka odczytała 
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Uchwałę. 
-  Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji dot. projektów 9.1 - 9.3. 
-  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektów 9.1 - 9.10. 
- brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu partnerskiego pn.: 
„Kreatywny uczeń – innowacyjna szkoła”..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 2, BRAK GŁOSU: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Artur Maicki , Michał Mierzwa 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
2) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów i wydatków na rok 
2017 o kwotę 145.368,00 zł w związku z projektem „Kreatywny uczeń – innowacyjna 
szkoła”0. 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. 
-  pozytywna opinia Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Finansów i Inwestycji. Nikt nie 
zgłosił się do dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów i wydatków na rok 
2017 o kwotę 145.368,00 zł w związku z projektem „Kreatywny uczeń – innowacyjna 
szkoła”0..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 

3) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów z tytułu wynajmu 
pomieszczeń w placówkach oświatowych o kwotę 72.955,00 zł). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. 
- pozytywna opinia komisji. 
- brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów z tytułu wynajmu 
pomieszczeń w placówkach oświatowych o kwotę 72.955,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
4) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
338.932,00 zł na zakup materiałów i wyposażenia oraz usług remontowych na wniosek 
GOSIR). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. 
-  pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
- Anna Krasuska, Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię Komisji 
- brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
338.932,00 zł na zakup materiałów i wyposażenia oraz usług remontowych na wniosek 
GOSIR).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Artur Maicki  
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwałę podjęto  
 
5) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zmniejszenia planu wydatków w wysokości 
125.000,00 zł na pomoc materialną o charakterze socjalnym na wniosek MGOPS). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. 
-  pozytywna opinia komisji, brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zmniejszenia planu wydatków w wysokości 
125.000,00 zł na pomoc materialną o charakterze socjalnym na wniosek MGOPS)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych; 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
6) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
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382.000,00 zł z roku 2017 na rok 2018 na wniosek Wydz. UiA). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. 
-  pozytywna opinia komisji, brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
382.000,00 zł z roku 2017 na rok 2018 na wniosek Wydz. UiA).  
Wyniki głosowania   
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa  
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
7) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
950.000,00 zł z zimowego utrzymania dróg na utrzymanie zieleni na wniosek Wydz. UTP). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. 
-  pozytywna opinia komisji, brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
950.000,00 zł z zimowego utrzymania dróg na utrzymanie zieleni na wniosek Wydz. UTP).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
8) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
3.000,00 zł na wniosek sołectwa Grochowa). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. 
-  pozytywna opinia komisji, brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 3.000,00 
zł na wniosek sołectwa Grochowa).   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
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Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
9) W sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 
czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 
- Naczelnik Wydziału IT, Włodzimierz Rasiński odczytał Uchwałę. 
-  pozytywna opinia komisji, brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
14 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
10) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Lesznowola na dofinansowanie 
inwestycji drogowej, budowy drogi 33KDGD w miejscowości Łoziska w trybie specustawy 
drogowej. 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. 
-  pozytywna opinia komisji, brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Lesznowola na dofinansowanie inwestycji 
drogowej, budowy drogi 33KDGD w miejscowości Łoziska w trybie specustawy drogowej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
Uchwałę podjęto 
 
11) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia na wniosek Wydziału IT). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. Skarbnik, zgłosiła wprowadzenie 
autopoprawką Burmistrza, wnioski Komisji Finansów:  
-  Antoni Rosłon przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały z wnioskiem, który Burmistrz autopoprawką wprowadził 
zmiany. Cyt.: „Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9.11 
z wnioskiem o przeniesienie środków w wysokości 580 000 zł z zadania inwestycyjnego pt.: 
„ul. Krótka w Józefosławiu od ul. Ogrodowej do ul. Osiedlowej dł. 300 m wraz 
z odwodnieniem i oświetleniem […]” na istniejące zadanie remontowe pt. „Remont ul. 
Ogrodowej w Józefosławiu”. Jednocześnie komisja wnioskuje o pozostawienie kwoty 
40 000 zł. w roku 2017 na zadaniu pt: „ul. Krótka w Józefosławiu(…)”.”  
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- Brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia na wniosek Wydziału IT).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Łuczak 
Uchwałę podjęto 
 
12) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia na wniosek Wydziału INW). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. Zgodnie z wnioskiem Komisji 
Finansów autopoprawką Burmistrza proponuje się zadaniu „Projekt zadaszenia Skateparku 
+ realizacja” zmniejszenie środków budżetowych w kwocie 8 200,-zł w planie na rok 2017 
i przeniesienie ich na rok 2018 
-  Antoni Rosłon, przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały z wnioskiem wprowadzonym autopoprawką Burmistrza do 
projektu w pkt 9.12. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty w pkt 9.13; 9.14 
- Katarzyna Wypych, Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię 
komisji do projektu w pkt 9.12. 
- brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia na wniosek Wydziału INW).. 
Wyniki głosowania  
ZA: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Łukasz Kamiński, Artur Maicki  
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
Uchwałę podjęto 

13) W sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego 
- Naczelnik Wydziału IT, Włodzimier Rasiński odczytał Uchwałę. 
- pozytywna opinia komisji, brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
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Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Jerzy Mościcki 
Uchwałę podjęto 
 
14) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 
300.000,-zł. na wniosek Wydziału IT z przeznaczeniem na rozbudowę drogi nr 2866W) 
- Naczelnik IT Włodzimierz Rasiński odczytał Uchwałę. 
- pozytywna opinia komisji, brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 
300.000,-zł. na wniosek Wydziału IT z przeznaczeniem na rozbudowę drogi nr 2866W).  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 

15) W sprawie zmiany uchwały budżetowej ( dot. zwiększenia wydatków o kwotę 10.000,-zł 
na Monitoring Parku w Józefosławiu na wniosek wydziału SM). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. 
- projekt nie był opiniowany na komisjach, brak dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej ( dot. zwiększenia wydatków o kwotę 10.000,-zł na 
Monitoring Parku w Józefosławiu na wniosek wydziału SM).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Cieślak 
Uchwałę podjęto 
 
16) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów na rok 2017 
o kwotę 70.000,-zł ). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. 
- projekt nie był opiniowany na komisjach, brak dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów na rok 2017 o kwotę 
70.000,-zł ).  



Protokół z obrad zwyczajnej XXXVII sesji Rady Miejskiej w dniu 30 sierpnia 2017 r. 

14/30 
 

Wyniki głosowania  
ZA: 22, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22), Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 
Uchwałę podjęto 
 
17) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 822/XXIX/2016 z dnia 
28.12.2016r z późn. zm. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2017 – 2028 
- Agnieszka Kowalska, Skarbnik zreferowała projekt. Poinformowała o autopoprawkach do 
ww. uchwały wynikających z podjętych na sesji uchwał. 
- Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ze zgłoszonymi zmianami. 
- Brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 822/XXIX/2016 z dnia 
28.12.2016r z późn. zm. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2017 – 2028.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
Uchwałę podjęto 
 
18) W sprawie zmiany uchwały nr 912/XXXII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 
marca 2017 r. w sprawie dostosowania sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów, 
prowadzonych przez Gminę Piaseczno oraz inny organ niż Gmina Piaseczno, do nowego 
ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 
- Naczelnik Wydziału Mariusz Sekuła zreferował projekt uchwały. Zgłosił autopoprawkę dot. 
wpisania przy kodach 05-509 nazwy oddziału poczty naszej gminy tj.: Piaseczno 
- Katarzyna Wypych, Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię 
komisji do projektów uchwał w pkt 9.18; 9.19; 9.20. 
- brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 912/XXXII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 marca 
2017 r. w sprawie dostosowania sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów, 
prowadzonych przez Gminę Piaseczno oraz inny organ niż Gmina Piaseczno, do nowego 
ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe.   
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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ZA (23) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
19) W sprawie zmiany Uchwały Nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
6 lipca 2016 r. w sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół 
w Piasecznie na Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu. 
- Edyta Woźniak, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały Nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 6 lipca 
2016 r. w sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w 
Piasecznie na Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
20) W sprawie zmiany Uchwały Nr 20/III/2010 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
29.12.2010 r. w sprawie utworzenia rachunku dochodów samorządowych jednostek 
budżetowych. 
- Edyta Woźniak, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały Nr 20/III/2010 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29.12.2010 r. 
w sprawie utworzenia rachunku dochodów samorządowych jednostek budżetowych..  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
21) W sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego w trybie art. 101 
Ustawy z dnia 08.03.1990r o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2016 poz. 446 
ze zm.) w związku z uchwałami Rady Miejskiej w Piasecznie nr 646/XXV/2012 z dnia 
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26.09.2012r. i nr 817/XXIX/2016 z dnia 28.12.2016r. w przedmiocie wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych, opracowanego przez 
PWIK - Piaseczno na lata 2012-2018 oraz 2017-2022. 
- Włodzimierz Rasiński, Naczelnik Wydziału IT zreferował projekt uchwały. 
- Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa przedstawił pozytywną opinię komisji 
- do zabrania głosu w dyskusji zgłosił się Aplikant upoważniony przez Adwokata Kancelarii 
Prawnej prowadzącej sprawę Skarżącej – Radni wyrazili zgodę. 
 Aplikant poinformował, że Skarżąca kwestionuje brak możliwości doprowadzenia sieci 
kanalizacyjnej do jej nieruchomości oraz nie ujęcia przedmiotowej nieruchomości 
w wieloletnich planach rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych do roku 2022, pomimo podjęcia przez Radę Miejską uchwał o obowiązku 
budowy kanalizacji, w celu podłączenia nieruchomości lokalizowanej w Piaseczne na 
działkach nr ew. 3,4,5 i 6 w obr. 18. 
w dyskusji głos zabrali: 
- Radna Magdalena Woźniak pytała czy zarządcy dróg GDDKiA oraz MZDW nie planują 
rozbudowy ulic Armii Krajowej i Okulickiego z wykorzystaniem działki, która jest własnością 
Skarżącej.    
- Radny Robert Widz uważa, że pomimo trudności właściciel nieruchomości nie powinien 
być pozbawiany możliwości odprowadzenie ścieków z nieruchomości,  tym bardziej, że jest 
to teren inwestycyjny. 
- Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że Skarżąca otrzymała od Wydziału IT odpowiedź, 
wg warunków uzgodnionych z PWiK, odczytał treść pisma.  
Na tym zakończono dyskusje. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego w trybie art. 101 Ustawy 
z dnia 08.03.1990r o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2016 poz. 446 ze zm.) 
w związku z uchwałami Rady Miejskiej w Piasecznie nr 646/XXV/2012 z dnia 26.09.2012r. i 
nr 817/XXIX/2016 z dnia 28.12.2016r. w przedmiocie wieloletniego planu rozwoju i 
modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych, opracowanego przez PWIK - 
Piaseczno na lata 2012-2018 oraz 2017-2022.   
Wyniki głosowania  
ZA: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy 
Mościcki, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Łukasz Kamiński, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, 
Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Michał Rosa 
Uchwałę podjęto  
 
22) W sprawie skargi Moniki i Karola K. na niezałatwienie w terminie sprawy wybudowania 
odcinka sieci wodociągowej celem przyłączenia posesji skarżących. 
- Bogdan Temoszczuk Kontrola Wewnętrzna zreferował projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji, 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie skargi Moniki i Karola K. na niezałatwienie w terminie sprawy wybudowania 
odcinka sieci wodociągowej celem przyłączenia posesji skarżących..  
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Wyniki głosowania  
ZA: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (2) Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Uchwałę podjęto  
 
23) W sprawie skargi T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w sprawie 
przeciwdziałania skutkom naruszenia stosunków wodnych w wyniku inwestycji budowlanych 
w rejonie ul. Tulipanów. 
- Bogdan Temoszczuk Kontrola Wewnętrzna zreferował projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji, nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie skargi T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w sprawie 
przeciwdziałania skutkom naruszenia stosunków wodnych w wyniku inwestycji budowlanych 
w rejonie ul. Tulipanów..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
Uchwałę podjęto 
 
24) W sprawie zmiany uchwały nr 1053/XXXVI/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 5 
lipca 2017r. (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 2017 r. poz. 6256) w sprawie ustalenia: strefy 
płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich 
pobierania. 
- Włodzimierz Rasiński, Naczelnik IT zreferował projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji prawa, 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
w dyskusji głos zabrali: 
- Radna Hanna Krzyżewska pytała kiedy będzie uchwała rozszerzająca strefę o teren 
cmentarza obejmującą strefę płatnego parkowania. 
- Naczelnik poinformował, że uchwała w tej sprawie będzie przedłożona na wrześniową 
sesje Rady Miejskiej. 
 - Radny Michał Rosa prosił, aby zainstalowano możliwości wnoszenia opłat przez telefon 
- Radny Krzysztof Cieślak poinformował, że jest przeciwny rozszerzaniu strefy na obszar 
miejsc parkingowych przy cmentarzu. Mieszkańcy bloków nie mają innej alternatywy. 
Proponował umieszczenie znaku informacyjnego o prawidłowym parkowaniu i nie 
parkowania przez kierowców na kilku miejscach.  
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- Przewodniczący Piotr Obłoza prosił, aby dyskusję przenieść na Komisję przy opiniowaniu 
zapowiadanego projektu w sprawie rozszerzenia strefy płatnego parkowania.  
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 1053/XXXVI/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 5 lipca 
2017r. (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 2017 r. poz. 6256) w sprawie ustalenia: strefy 
płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich 
pobierania.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr 
Obłoza, Antoni Rosłon, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (3) Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Robert Widz 
Uchwałę podjęto  
 
25) W sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w obrębie strefy ochronnej 
pomników przyrody. 
- Jolanta Łączyńska Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska zreferowała projekt uchwały. 
- Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska 
i Ładu Przestrzennego, 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w obrębie strefy ochronnej 
pomników przyrody.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Rosa, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) Robert Widz 
Uchwałę podjęto  
 
wycofana 26) W sprawie zmiany uchwały nr 920/XXXII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 22 marca 2017 r. w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta Piaseczno konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie jako części budżetu Gminy 
Piaseczno na rok 2018. 
 
27) W sprawie skargi Wacława N. na odmowę zapłaty za działkę 25/19 w Piasecznie przez 
Burmistrza MiG Piaseczno oraz Naczelników Wydziałów: UiA i GGG oraz na przyczynienie 
się do zniszczenia mapy załączonej do uchwały Nr 355/XXVIII/96. 
- Bogdan Temoszczuk Kontrola Wewnętrzna zreferował projekt uchwały. 
- Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię Komisji Prawa Handlu i Porządku 
Publicznego. 
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- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie skargi Wacława N. na odmowę zapłaty za działkę 25/19 w Piasecznie przez 
Burmistrza MiG Piaseczno oraz Naczelników Wydziałów: UiA i GGG oraz na przyczynienie 
się do zniszczenia mapy załączonej do uchwały Nr 355/XXVIII/96..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Łuczak 
Uchwałę podjęto  
 
- Przewodniczący Piotr Obłoza ogłosił 10 minutową przerwę, Obrady wznowiono o godz. 
11:50. 
 
28) W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja 
S.A. na dz. o nr ew. 8/2 z obr. 14 w związku z budową Centrum Edukacyjno-
Multimedialnego w Piasecznie. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię Komisji Prawa Handlu i Porządku 
Publicznego do projektów uchwał w pkt 9.28-9.46  
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A. 
na dz. o nr ew. 8/2 z obr. 14 w związku z budową Centrum Edukacyjno-Multimedialnego w 
Piasecznie.   
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5)  
Anna Kostyrka, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
29) W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja 
S.A. na dz. o nr ew. 7 z obr. 14 w związku z budową Centrum Edukacyjno-Multimedialnego 
w Piasecznie. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska 
i Ładu Przestrzennego projektów uchwał w pkt 9.29-9.54 
- pozytywna opinia komisji prawa 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A. 
na dz. o nr ew. 7 z obr. 14 w związku z budową Centrum Edukacyjno-Multimedialnego 
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w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5) 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
30) W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja 
S.A. na dz. o nr ew. 9, 15/4, 15/7 oraz 19 z obr. 14 w związku z budową Centrum 
Edukacyjno-Multimedialnego w Piasecznie. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji prawa i komisji ochrony środowiska 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A. 
na dz. o nr ew. 9, 15/4, 15/7 oraz 19 z obr. 14 w związku z budową Centrum Edukacyjno-
Multimedialnego w Piasecznie. 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5) 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
31) W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja 
S.A. na dz. o nr ew. 16, 17, 18 z obr. 14 w związku z budową Centrum Edukacyjno-
Multimedialnego w Piasecznie. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji   
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A. 
na dz. o nr ew. 16, 17, 18 z obr. 14 w związku z budową Centrum Edukacyjno-
Multimedialnego w Piasecznie.   
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Antoni 
Rosłon 



Protokół z obrad zwyczajnej XXXVII sesji Rady Miejskiej w dniu 30 sierpnia 2017 r. 

21/30 
 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
32) W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 359 położonej w Piasecznie 
przy ul. Granitowej na rzecz użytkownika wieczystego. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji prawa i ochrony środowiska 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 359 położonej w Piasecznie przy 
ul. Granitowej na rzecz użytkownika wieczystego..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) Krzysztof Cieślak, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
33) W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 213 położonej w Piasecznie 
przy ul. Granitowej na rzecz użytkownika wieczystego. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji prawa i ochrony środowiska 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 213 położonej w Piasecznie przy 
ul. Granitowej na rzecz użytkownika wieczystego.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) 
Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
34) W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 89 położonej w Piasecznie 
przy ul. Rubinowej na rzecz użytkownika wieczystego. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji; - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 89 położonej w Piasecznie przy 
ul. Rubinowej na rzecz użytkownika wieczystego..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
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Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (5) 
Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski 
Uchwałę podjęto   
 
35) W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 402 położonej w Piasecznie 
przy ul. Turkusowej na rzecz użytkownika wieczystego. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji; - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 402 położonej w Piasecznie przy 
ul. Turkusowej na rzecz użytkownika wieczystego..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5) 
Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
36) W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 404 położonej w Chylicach 
przy ul. Krzemowej na rzecz użytkownika wieczystego. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji; - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 404 położonej w Chylicach przy 
ul. Krzemowej na rzecz użytkownika wieczystego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5) 
Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
37) W sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się odszkodowania za nieruchomość 
przejętą pod drogę powiatową. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji; - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się odszkodowania za nieruchomość przejętą 
pod drogę powiatową.   
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Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5) 
Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
38) W sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Piaseczyńskiego darowizny 
zabudowanej nieruchomości położonej w Piasecznie. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji; - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Piaseczyńskiego darowizny 
zabudowanej nieruchomości położonej w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5) 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
39) W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa 
własności niezabudowanych nieruchomości położonych w miejscowości Wólka 
Kozodawska i Jesówka gm. Piaseczno. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji; - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa własności 
niezabudowanych nieruchomości położonych w miejscowości Wólka Kozodawska 
i Jesówka gm. Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) Krzysztof Cieślak, Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
40) W sprawie wykupu przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości położonej 
w miejscowości Julianów. 
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- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji prawa i ochrony środowiska 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wykupu przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości położonej w 
miejscowości Julianów.   
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5) 
Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
41) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanych nieruchomości położonych w miejscowości Julianów w gm. Piaseczno. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji prawa i ochrony środowiska 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanych nieruchomości położonych w miejscowości Julianów w gm. Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) Dorota Kłos, Artur Maicki , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
42) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Jazgarzew gm. Piaseczno. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Jazgarzew gm. Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy 
Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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BRAK GŁOSU (6) 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Andrzej Mizerski, Zbigniew 
Mucha, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
43) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka nr ew.238/31położonej w 
miejscowości Głosków gm. Piaseczno. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Głosków gm. Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (4) Dorota Kłos, Artur Maicki , Andrzej Mizerski, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto 
 
44) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości oznaczonej jako działka nr ew.238/18 położonej w miejscowości Głosków 
gm. Piaseczno. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 
położonej w miejscowości Głosków gm. Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (4) Dorota Kłos, Artur Maicki , Andrzej Mizerski, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto 
 
  wycofana 45) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ozn. nr ewid. 52/40, położonej w Józefosławiu ul. Księżycowa. 
 
46) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 
lokalu użytkowego położonego w Przystanku Kultura przy pl. Piłsudskiego 9 w Piasecznie. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji prawa i ochrony środowiska 
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- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu lokalu 
użytkowego położonego w Przystanku Kultura przy pl. Piłsudskiego 9 w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
47) W sprawie zmiany uchwały nr 934/XXXIII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 
kwietnia 2017r. w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Piaseczno: 
nieruchomości gruntowej położonej w Piasecznie w obrębie 28 oraz nieruchomości 
lokalowych i drogowych położonych w obrębach: Pęchery-Łbiska PGR, Głosków PGR, 
Wólka Pracka, Wólka Pęcherska, Runów oraz w Piasecznie obrębie 28. 
- Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG, zreferowała projekt uchwały, 
zgłosiła autopoprawkę w § 1 pkt 5) po słowie o pow. dodać „około”. Radni otrzymali treść. 
- pozytywna opinia komisji - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 934/XXXIII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 
kwietnia 2017r. w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Piaseczno: 
nieruchomości gruntowej położonej w Piasecznie w obrębie 28 oraz nieruchomości 
lokalowych i drogowych położonych w obrębach: Pęchery-Łbiska PGR, Głosków PGR, 
Wólka Pracka, Wólka Pęcherska, Runów oraz w Piasecznie obrębie 28..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto 
 
48) W sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 820/XXIX/2016 z dnia 
28.12.2016r w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec 
zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 
25.09.2013r dla obszaru ograniczonego ulicami: Sportową, Asfaltową, rzeką Jeziorką, 
granica administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100m od ul. 
Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (Dz. Urz. Woj. Maz. poz. 11725 z dnia 
13.11.2013r.) dla terenów urbanistycznych oznaczonych w obowiązującym mpzp 
symbolami 1UST i 2UST. 
- Jacek Ryszkowski zreferował projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji ochrony środowiska, nie było chętnych do zabrania głosu 
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Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 820/XXIX/2016 z dnia 
28.12.2016r w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi żabieniec 
zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 
25.09.2013r dla obszaru ograniczonego ulicami: Sportową, Asfaltową, rzeką Jeziorką, 
granica administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100m od ul. 
Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (Dz.Urz.Woj. Maz. poz. 11725 z dnia 
13.11.2013r.) dla terenów urbanistycznych oznaczonych w obowiązującym mpzp 
symbolami 1UST i 2UST.   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
49) W sprawie nadania nazwy CZEREŚNI ulicy położonej we wsi Bobrowiec w gminie 
Piaseczno. 
- Jacek Ryszkowski zreferował projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: W sprawie nadania nazwy CZEREŚNI ulicy położonej we wsi 
Bobrowiec w gminie Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
50) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Chylice. 
- Jacek Ryszkowski zreferował projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji ochrony środowiska 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Chylice..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef 
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Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Cieślak, Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto  
 
51) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Chyliczki. 
- Jacek Ryszkowski zreferował projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Chyliczki.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto  
 
52) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 689/XXV/2016 z dnia 
28.09.2016 r. podjętej w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 
1192/XL/2013 z dnia 20.11.2013 r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Bogatki 
- Jacek Ryszkowski zreferował projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji ochrony środowiska 
- nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 689/XXV/2016 z dnia 
28.09.2016 r. podjętej w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 
1192/XL/2013 z dnia 20.11.2013 r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Bogatki..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto  
 
53) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 132/VIII/2015 z dnia 
13.05.2015 r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części terenu w obrębie ewidencyjnym Gołków. 
- Jacek Ryszkowski zreferował projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji ochrony środowiska, nie było chętnych do zabrania głosu 
Głosowano w sprawie: 
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W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 132/VIII/2015 z dnia 13.05.2015 
r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części terenu w obrębie ewidencyjnym Gołków. 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Mucha, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto 
 
54) W sprawie wezwania Rady Miejskiej w Piasecznie w trybie art. 101 ustawy z dnia 8 
marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2016 r. poz. 446 ze zm.) do usunięcia 
naruszenia interesu prawnego w związku z uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 
930/XXXIII/2017 z dnia 19 kwietnia 2017 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Chojnów. 
- Jacek Ryszkowski zreferował projekt uchwały. Zgłosił autopoprawkę wpisano omyłkowo 
dwa razy słowa „Na podstawie”. 
- pozytywna opinia komisji - nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wezwania Rady Miejskiej w Piasecznie w trybie art. 101 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2016 r. poz. 446 ze zm.) do usunięcia 
naruszenia interesu prawnego w związku z uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 
930/XXXIII/2017 z dnia 19 kwietnia 2017 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Chojnów.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa  
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Antoni Rosłon 
Uchwałę podjęto 
 
10. Wolne wnioski 
 
• W sprawie wyboru członków do Rady Seniorów  Przewodniczący Piotr Obłoza 

poinformował, że wpłynęły dwie kandydatury do Rady. Więcej kandydatur nie zgłosiło 
się. Ewelina Wójcik i Jerzy Mościcki potwierdzili, wyrażając zgodę na kandydowanie. 
 

• Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru członków do Rady Seniorów Ewelina Wójcik i Jerzy Mościcki.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
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Członkami Rady Seniorów zostali wybrani Radna Ewelina Wójcik i Radny Jerzy 
Mościcki. 
 

• Pan  S. P., Sekretarz Oddziału Akcji Katolickiej Parafii św. Anny w Piasecznie 
przedstawił prezentację w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii, w celu uzyskania zgody 
na umieszczenie tablicy na fasadzie budynku Ratusza poświęconej pamięci Kardynała  
Aleksandra Kakowskiego -  w załączeniu do protokołu 
 

• Radny Rady Miejskiej Michał Mierzwa złożył wniosek w imieniu mieszkańca o 
wyjaśnienie danych zwartych w zamówieniu publicznym (nr sprawy 107/16) na zadaniu 
pn. „Zakupu energii Elektrycznej” przez Gminę” i opłat wnoszonych za energię 
elektryczną tytułem rozliczeń za oświetlenie drogowe. 
 

• Radna Rady Powiatu, Pani Maria Bernacka – Rheims, zwróciła się z prośbą: 
a) o ponowne podjęcie rozmów w celu wykorzystania bocznicy siekierkowskiej na potrzeby 

transportu pasażerskiego 
b) o wyraźne uregulowanie w regulaminie czystości sprawy wyprowadzania psów na 

smyczy 
c) o poparcie działań Sołectwa wsi Siedliska w wykonaniu ul. Kamyczkowej (ulicy 

równoległej do ul. Sielskiej) 
Przewodniczący Piotr Obłoza przypomniał o zaproszeniu dla Radnych na wyjazd do 
schroniska w Warszawie. Kierownictwo Gminy zdecydowało się podjąć współpracę, dzięki 
której bezdomne zwierzęta z terenu naszej gminy będą trafiały na warszawski „Paluch”.  W 
przygotowaniu jest porozumienie międzygminne. 
 
11. Zamkni ęcie obrad.  
O godzinie 12:55 Przewodniczący Rady pan Piotr Obłoza zamknął obrady XXXVII sesji 
Rady Miejskiej w Piasecznie.  
 
 

 

Przewodniczący 
  Rada Miejska w Piasecznie 

 

 

 

Przygotował(a): Grażyna Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
 


